

PRECAUTIONARY STATEMENTS :

التحذيرات

- اقرأ الملصق قبل الاستخدام
- ابعث المبيد عن متناول الأطفال و الأغذية و الأعلاف
- تجنب استنشاق رذاذ المبيد يجب ارتداء الكمامة و الكفوف و الاحذية
- الواقية أثناء المعاملة عدم الأكل أو الشرب و التدخين أثناء الرش

- Read the label before Application-keep away from children, food & animal feed.
- Don't inhale the vapors wear mask, Protective clothing, Gloves & Goggles.
- Don't eat, drink or smoke during application.

FIRST AID :

الإسعافات الأولية

- في حالة استنشاق المبيد يبعد المصاب الي مكان جيد التهوية ويعمل
- في حالة تلوث الجلد يغسل بكمية وافرة من الماء و الصابون في حال تلوث العين تغسل بالماء
- في حالة تلوث الملابس تخلع الملابس الملوثة و يغسل المكان المصاب بالماء و الصابون
- العلاج المضاد: علاج الأعراض، غسل المعدة إذا ابتلع، الاتصال بالطبيب.

- If Swallowed: Call the doctor & take the container & label with you to the administrator.
- If inhaled: Remove the victim from the application area.
- If on Skin & Eye: Wash with plenty of water.
- Take off the contaminated clothes & wash the infected area with plenty of water.

STORAGE AND DISPOSAL :

التخزين و التخلص من العبوات

- يحفظ المبيد في عبواته الأصلية محكمة الغلق درجة حرارة الغرفة
- لا يتم استخدام العبوات الفارغة بأي حال ويتم التخلص منها في الأماكن المخصصة لذلك

- Keep the product sealed in its original containers at cool and dry places.
- Don't use the empty containers for any other purposes empty containers must be disposed of properly.

Production Date :

تاريخ الانتاج

Expiry Date :

تاريخ الانتهاء

Batch No. :

رقم التشغيل

Net Content

العبوة

1000 ML

مل ١٠٠٠

Disclaimer

The declarations made on label are precise, true & to the best of our knowledge and belief. But because of situation of use which are beyond our control, neither the manufacturer nor the seller shall be responsible in any manner for any personal injury or property damage or loss resulting to buyer or to other persons for handling, storage or use of this material not in accordance with directions given on label.



25% أي سي

آر-مايت



R-MITE

Organic Agricultural Acaricide Emulsion Concentrate

25% EC
مبيد عضوي زراعي عنكبوي
مستحلب مركز



FOR EFFECTIVE PROTECTION FROM RED & YELLOW MITES DUST MITE

فعال للعنكب
الحمراء
والصفراء



Contents

ACTIVE INGREDIENTS

% BY WT

Brassica napus (M.C.)	برسيكا نابوس	8.00%	w/w
Piper nigrum (M.C.)	بيبر نيجرام	8.00%	w/w
Allium sativum (M.C.)	اليوم ستيفيوم	9.00%	w/w
Inert Ingredients:	مواد مكمله	75.00%	

Total

100.00%

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

Registration No in MOCCA: رقم التسجيل في وزارة التغير المناخي و البيئة



kay bee
The Bio-Pesticide Company
Manufactured By شركة
كين بي بيو ايجريكولتشرز
At Post Sastewadi, Taluka Phaltan,
District Satara - 415223, Maharashtra, India.
www.kaybeebio.com



Distributor in U.A.E. **Al Rehab Agr. Est.**
الموزع بدولة الإمارات العربية المتحدة :
مؤسسة الرحاب الزراعية
العين - هاتف : ٠٣٧٢٢٠٥٧٧ - ص ب : ١٩٩٥٢
E-Mail : naash2@gmail.com · www.alrehabagr.com

آر-مايت مبيد عضوي زراعي عنكبوي

(هو مبيد عنكبوي عضوي يعمل باللامسة للقضاء علي طيف واسع من العنكبات الحمراء و الصفراء في جميع المحاصيل. تم تصميم المستحضر لاختراق شقوق النباتات و الأغصان و وسائط النمو حيث الإصابة بالاكاروسات (العنكبات) و تحسين نمو النبات و للحصول علي افضل النتائج ينصح بالرش في الصباح الباكر او فترة المساء

R-MITE 25% EC

R-Mite is a new product Organic contact based Acaricide effective guard against mites in all range of crops. The formulation has been designed to penetrate plant crevices, branches and growing mediums where mites' infestations seek to colonize. For best results, spray early in the morning or during late evening. Being a botanical based product, significantly enhances productivity of the crop.

MECHANISM OF ACTION

طريقة العمل

يحتوي منتج آر-مايت (R-MITE) على العديد من المكونات النباتية التي تملك تأثير واسع لمكافحة أنواع عديدة من العنكبات. يعمل بلامسة يملك هذا المنتج القدرة على منع وضع البيض ويؤثر على قابلية فقس البيض. تساعد قدرة آر-مايت (R-MITE) على الاختراق بفعالية أكثر لسيطرة علي العنكبات الموجودة على الجانب السفلي من الورقة حيث اغلب العنكبات تكون موجودة على السطح السفلي للورقة

R-MITE contains various Phyto-constituents which has contact based broad spectrum action on mites. It has oviposition deterrence ability and affects eggs hatchability. Penetration ability of R-mite makes it more effective to control mites present on the underside of leaf where they hide.

المحصول Crop	الافة Pest	نسبة الاستخدام Rate of Use	فترة الامان Safety Period
جميع المحاصيل الزراعية والخضروات اشجار الفاكهة و التخيل و اشجار الزينة	جميع انواع العنكبات الحمراء والحلم و العنكبات الصفراء و عنكبوت الغبار	1-2 سم / لتر حسب شدة الإصابة وعمر المحصول	لا يوجد 0 DAYS
All Crops Fruit Trees Date Palms Flowers	Red Spider Mite Spp Yellow Mites others Dust Mite	2 - 1 ml per liter of water, depending upon crop stage & infestation.	

Warranty Statement

الضمان

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية و الفيزيائية لهذا المبيد و سلامته في عبواته الأصلية و في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة

The manufacturer shall ensure that the chemical and physical specification of this pesticide are kept in its original packaging and in normal storage throughout its validity period under the conditions of the United Arab Emirates



Approved Input for use in organic agriculture according to NPOP standard attested by Ecocert India Pvt. Ltd. (NPOP/NAB/002)